

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/057/20/LC

致：碧濤花園第一期各業主

通告

有關：接受強制檢疫人士所居住的大廈名單事宜

本處茲收到衛生防護中心公佈，有關「根據《若干到港人士強制檢疫規例》(第 599C 章)」接受強制檢疫人士所居住的大廈名單內，涉及本苑百利閣及金蘭閣各一位單位住戶，檢疫最後日期分別為 1/3/2020 及 4/3/2020。

本處特此提醒，此名單為從內地到達香港或 14 日內曾經於中國逗留而要求隔離人士，他們須於家居隔離 14 天，並定時向政府匯報，而並非確診個案。本處將加強各座的衛生及消毒工作，各業戶亦須注意個人防疫保護措施。如本處收到衛生防護中心進一步資訊，將儘快向各業戶公佈及跟進。

如各業主對上述事宜有任何疑問，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。
敬希垂注！

碧濤花園第一期管理處
2020 年 2 月 29 日

Date : 29th February 2020

To : All Owners of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Buildings of the confines under mandatory quarantine

Our Management Office has received the announcement from the Centre for Health Protection that the List of buildings of the home confines under mandatory home quarantine according to Cap. 599C of Hong Kong Laws involves the residents from Bellevue Court and Capilano Court of our estate. Their end date of quarantine order are 1/3/2020 and 4/3/2020, respectively.

Our Office hereby reminded that this list is for those who require quarantine to arrive in Hong Kong from the Mainland or have stayed in China within 14 days. They must be quarantined at home for 14 days and regularly report to the government instead of confirmed cases. Our office will also strengthen the sanitation and disinfection work of each block, and all residents must also pay attention to personal epidemic protection measures. If our office received further information from the Center for Health Protection, it will be announced and follow up as soon as possible.

Should you have any queries, please feel free to contact our staff at 2646 1859

Thank you for your kind attention

通告張貼日期至 2020 年 3 月 14 日
Notice will be posted until 14 March 2020

Management Office of Pictorial Garden Phase I

